
EP hiihto johtokunta 22.4.2025
Läsnä: (Teams)

Miia sihteeriksi, kunnes Teemu

1. Kesän yhteisharjoitusten organisointi
Yhteisharjoitukset, ryhmä jo olemassa, toki jatketaan, koska aloitetaan?
Rullahiihto Botnia-rinki ja Lapualla, kisailu kiinnostaa, Mikael – kai päästään? Kyllä, tiistai-päiviä 
sieltä varattu, enemmän syksymmällä, koska nyt kesällä siellä pyöräillään
Kannatusta!
Kesäkuulla aloitetaan, WA-ryhmässä tarjolle, ja ilmoittaudutaan peukuttamalla. Että tiedetään, 
minkä ikäistä porukkaa tulossa, pitääkö jakaa porukkaa.
Antti tai Annukka selvittää rullakisamahdollisuuksia Jalasjärvelle jo kesäkuulle. Teemu lupaa tulla 
ottamaan aikaa!
Olisiko ihan rullahiihto-cup?
Ilmajoelta saa lainata rullahiihtosuksia, Marwe 2. 

2. Avustushakemus säätiöille
Voitais kokeilla uudestaan? 
Sami oli ollut yhteydessä Aino-Maija Siren
Haetaan molemmista
Parkano 
Kuortane
Lisätään hakemukseen hyvinvointivaikutuksia, jos kilpailutoimintaan haettu avustus ei viime 
vuonna vedonnut.
Haku päättyy 30.4., tieto toukokuussa

3. Muut asiat
Hiihtoliiton liittokokous pe 25.4.
Sami mukana johtokunnan jäsenenä, Teemu liittovaltuuston jäsenenä, teams-kokous



Hiihtoliiton uusi strategia hyväksyttävänä
Urheilujohtajan rekrytointi
Keskustelua
Toiminta ja tulevaisuus lopulta näyttävät, miten suunnitelma toimi. 
Talous puhututtaa edelleen
On hyvä pitää mielessä, että hiihtoliitto on seurojen perustama – ei ole hiihtoliittoa, jolleivat seurat 
halua toimia yhdessä.
Tulevaisuudessa toivotaan tahtotilaa enemmän seurojen taloudelliseen tukeen. 
Mielenkiintomme kohdistuu myös urhelijan polun johdonmukaisuuteen, nykyisellään pirstaleinen. 
Seurawebinaari 21.5.

Kauhajoki aikoo hakea Hopeasompa 2027!
Lumisuunnitelmia kehitetty, aikaisemmin Pohjanmaalla Vöyrillä ja sitä ennen joskus kauan sitten 
Teuvalla.
Todella hienoa!
Onko muilla yhtä isoja suunnitelmia?
Ampumahiihtokisoja
KLL aluemestaruuskisat olleet Kauhajoella muutama vuosi sitten, KLL ilmoittautumisjärjestelmä 
koettu hankalaksi, samoin talouspuoli vetää heikomman korren suhteessa Hopeasompaan. 
SkiCross viimeksi Kuopiossa, rata pettymys. Saisi olla enemmän todella kisaa siitä, miten teknisesti
suoridutaan haastavasta radasta. Tasapuolisuus?

18.46 Teemu mukaan

4. Kesäleirin organisointi
Juhannusviikko
Mikä teema?
Rullahiihto, tekniikka, Vöyrin tyyliin yönyli-leiri

Yksi vaihtoehto voisi olla Kuopio? 

18.49 Annukka poistui

Vaellus lopuksi, yhteishengen nostatusta, Vöyrin maastot sopivat hyvin

Ehdotus: aloitus ti 17.6. - to 19.6.

Keskustelua.

Teemu kysyy Vöyriltä, olisiko mahdollista. 

Maria vie asiaa eteenpäin Seinäjoen kokoukseen. 

Periaatepäätökset: seurat/osallistujat maksavat itse osallistumisen, valmentajille/ohjaajille ei 
makseta mitään. 

Uimahallikin kai siellä jo auki. 

Onko halukkaita johtokunnan jäseniä valmentajiksi? Teemu kyllä, Milla suunnitelmat auki, Markku 
saa järjestettyä mahdollisesti yhden päivän, mutta ei koko leiriä. 



Kohderyhmä: alkaen 12v., pitää itsenäisesti pärjätä…

Toinen leiri syksyllä, syyskuussa

19.02 Maria poistui

Hyvä pohja leiriohjelmasta olemassa, sillä mennään. Nyt vain tarvitaan vahvistuksia valmentajista. 

19.08 Annukka tuli takaisin

Leirillä voisi olla yksi rullakisojen osakilpailu. 

Seinäjoki, Ilmajoki, Jalasjärvi, Vöyri – siinä jo hyvät mahdollisuudet rullahiihto-cupin 
toteuttamiseksi. 

5. Seuraava kokous
Seuraava kokous ti 20.5. klo 18.00 Ilmajoki, kisailijoiden maja (tai Teams, jos ei pääse paikalle) 

Kokous päättyi klo 19.20


